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Vereniging Jaarverslag 2022-2023 
 
Bestuur : 
Voorzitter:  Remco van der Veeke 
Secretaris:   Berend Slijkhuis  
Penningmeester: Hans de Heus 
Waterpolo:  Marrit Elzinga 
Zwemmen:  Vacant 
Basisgroepen:  Monique  van ‘t Land 
PR/Communicatie: Vacant 
Algemeen Bestuurslid: Yvonne Baars 
Algemeen Bestuurslid: Titus Mennen 
 
Het bestuur organiseert op 12 oktober 2023 de jaarlijkse Algemene Ledenvergadering.  
In bovenstaande samenstelling is het bestuur het seizoen gestart. Het bestuur hanteert een vaste 
vergaderfrequentie (1 keer per maand) en heeft intern afspraken gemaakt over opvolging en 
uitvoering van actiepunten en het vastleggen van genomen besluiten.  
Waar mogelijk en nodig wordt verbinding gemaakt naar andere commissies en werkgroepen. Daarbij 
wordt het belang aangegeven van de interne communicatie tussen bestuur en commissie(s) 
/werkgroep(en). Afgelopen jaar werd gestart met de ALV op 24 september.  
Zaken waar het bestuur dit jaar mee bezig is geweest naast de dagelijkse leiding zijn: Sponsorbeleid, 
herzien kaderbeleidsplan, zoektocht nieuwe bestuursleden en kleding.  
 
Organisatie 
De organisatie van DWK bestaat uit drie afdelingen. Er is een afdeling ‘Waterpolo’, een afdeling 
‘Zwemmen’ en een afdeling ‘Basisgroepen’, elk met een eigen commissie. Vanuit iedere commissie is 
één lid de vaste vertegenwoordiger in het verenigingsbestuur. Daarmee is vertegenwoordiging van 
alle DWK-groeperingen in het bestuur geborgd. 
De afdeling ‘Waterpolo’ spreekt voor zich. Bij de afdeling ‘Zwemmen’ zijn het competitieve en 
recreatieve zwemmen ondergebracht; lees zwemmen met en zonder startvergunning, masters, 
trimzwemmen, recreatief jeugd en Sport op Maat (zwemmen voor leden met een beperking). De 
derde afdeling is de afdeling ‘Basisgroepen’. Hierbij gaat het om de groepen, waar het aanleren van 
de verschillende vaardigheden centraal staat en waar diploma's of certificaten behaald kunnen 
worden; SuperSpetters, SuperSpettersSpecial, Swimfun, Aquafun, minipolo en Survival.  
De commissies behartigen de belangen van hun afdeling (en daarmee van de subgroepen) bij het 
bestuur, stellen de plannen en begroting op voor de afdeling en beheren het door de 
penningmeester toegewezen budget voor het komende verenigingsjaar.  Op deze wijze worden alle 
leden vertegenwoordigd in een commissie en kunnen de belangen van alle groeperingen worden 
behartigd.  
 
Leden 
De ledenadministratie wordt bijgehouden door Arja Vonk en de ledencontributie wordt al heel veel 
jaren geïnd door Gerrit Broekgaarden. Het ledenaantal staat op dit moment op 576 leden.  
 

Afgelopen jaar zijn er 2 zilveren kipjes uitgereikt aan Daniëlle Hols en Janet van de Zandsteeg. Zij zijn 
al 25 jaar lid van de vereniging. Daarnaast is er ook een gouden kipje uitgereikt aan Ria Nijenhuis, die 
al 50 jaar lid is van de vereniging. Deze onderscheidingen zijn uitgereikt tijdens de nieuwjaarsreceptie 
op 5 januari 2023. Daarnaast zijn traditiegetrouw ook de prestatie- en waarderingsbeker uitgereikt 
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tijdens de nieuwjaarsreceptie. De prestatiebeker werd uitgereikt aan Jennie Resink voor haar bronze 
medaille op de 200 meter rugslag tijdens de Europese Masters. Willy Schoenmaker ontving de 
waarderingsbeker voor haar inzet bij de zwemafdeling. Ze is official, doet het secretariaat en zwemt 
zelf ook nog, al met al een spin in het web. Naast deze mooie prijzen is ook Gonnie Broekgaarden dit 
jaar onderscheiden als lid van verdienste van de club, een gepaste onderscheiding voor een zeer 
gewaardeerd lid.  
 
Vrijwilligers 
Het tekort aan vrijwilligers is per afdeling zeer verschillend. Genoeg kader aan het bad om onze leden 
goed te begeleiden tijdens het lesgeven of trainen tot aan de wedstrijdofficials bij waterpolo en 
wedstrijdzwemmen. Ook bij de clubbrede activiteiten is het heel veel en vaak vragen om een paar 
extra handen tot aan heel spontaan genoeg ouders die opstaan om te helpen. Bij waterpolo wordt 
vooral ervaren dat steeds dezelfde mensen iets doen en werd er aan het begin van het seizoen 
trainers gezocht voor een aantal jeugdteams. Bij wedstrijdzwemmen gaat het om de officials tijdens 
de wedstrijden. Toch krijgt men de taken over het algemeen wel gedaan, al is er vaak overbelasting 
bij bepaalde personen. Bij superspetters is het tekort het grootst. Een aantal lesgevers willen 
eigenlijk al een tijdje stoppen, zij geven minder vaak les. Dit maakt dat er ook minder groepen zijn 
gestart met zwemles. Bij de basisgroepen misten we vanuit de twee afdelingen, waterpolo en 
wedstrijdzwemmen assistent-trainers. Het kan komen door de programmering en natuurlijk ook 
school of werk. Dit tekort dreigt in de komende jaren dusdanig groot te worden, dat we de 
zwemlessen mogelijk niet meer kunnen invullen. 
 
Bij wedstrijdzwemmen heeft Joas Groeneveld de rol van vrijwilligerscoördinator op zich genomen. Bij 
waterpolo heeft Joppe van Steeg deze rol op zich genomen. Joas en Joppe zijn samen met het 
bestuur (Marrit) in gesprek over het vormgeven van de functie. Dit is een voortdurend proces, 
waarbij het ook belangrijk is de achterliggende visie in het oog te houden. 
 
Door het hele jaar heen blijven we met zijn allen op zoek naar enthousiaste versterking van de 
verschillende commissies. We roepen ouders, zwemmers / waterpoloërs en oud-zwemmers / 
waterpoloërs dan ook graag op zich aan te melden. Wellicht wil je niet elke vergadering aanschuiven 
maar ben je enthousiast om deeltaken op je te nemen. Laat dan a.u.b. van je horen! 
 
Communicatie -informatievoorziening 
Door middel van de nieuwsbrief proberen wij de leden actief te informeren met zaken die spelen in 
de vereniging of waarover is gesproken binnen het bestuur. Wij hebben gemerkt dat het gebruik van 
die nieuwsbrief niet optimaal was in de voorgaande jaren en in het laatste kwartaal van het 
afgelopen seizoen hebben we dit weer opgepakt. Het streven is om eens in de 2 maanden een 
nieuwsbrief te verspreiden met alle updates binnen de vereniging. Het gebruik van Social media zoals 
Facebook en Instagram is ondergebracht bij leden binnen de vereniging. Op deze manier worden de 
leden ook via deze kanalen de leden bereikt. Met name van Facebook en Instagram wordt actief 
gebruik gemaakt, op dit moment heeft de Facebookpagina 581 volgers en worden er wekelijks 
nieuwe berichten geplaatst. Daarnaast heeft DWK op Instagram 800 volgers en wordt er (beperkt) 
gebruik gemaakt van LinkedIn.  
 
Voor de diverse onderdelen zijn er ondertussen ook flyers ontwikkeld voor het werven van nieuwe 
leden. Deze zijn ook uitgedeeld op evenementen waar nieuwe leden geworven kunnen worden.  
Er is nog geen invulling vanuit het bestuur namen de PR/communicatie.  
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Accommodaties 
Na jaren waarin de sportbeoefening fors werd gehinderd door corona kan “coronavrij” op het 
seizoen 2022-2023 worden teruggekeken. 
 
Uiteraard diende nog wel te worden afgerekend op basis van de door de overheid ingeroepen 
regeling Tegemoetkoming Verhuurders Sportaccommodaties (TVS). Op basis van deze 
tegemoetkoming kon DWK ook rekenen op teruggave van reeds betaalde huur. Een en ander is door 
onze penningmeester in goed overleg met het management naar tevredenheid afgehandeld. 
 
Optisport is terecht kritisch op de uitgaven voor energie. In nieuwsbrieven maken zij ons attent 
vooral mee te denken op kansen minder energie te verbruiken. De veel hogere kosten betreffende 
gas, elektra, lonen en huishoudens algemeen hebben geleid tot een berekening van 14,53% 
indexering voor het jaar 2023. Met medewerking van de gemeente Barneveld heeft Optisport voor 
2023 een indexering toegepast van 2,5%. 
 
Optisport blijft attent op het volgen van kwaliteit en schreef in februari 2023 een vragenlijst uit in 
relatie tot wensen en behoeften. De vragenlijst is door DWK ingestuurd. Tevens is in de maand mei 
acte de présence gegeven bij het gebruikersoverleg. 
 
In algemene zin is sprake van een goede samenwerking tussen DWK en het management van 
Optisport. Er is sprake van wederzijds respect en bereidheid tot noodzakelijke acties. Zo is snel 
gehandeld m.b.t. de staat van onderhoud van de beweegbare bodem en is medewerking verleend 
voor de realisatie van de Wall of Fame in het wedstrijdbad. Ook de vervolggesprekken aangaande het 
Zwem ABC in relatie tot het stoppen van Superspetters (Zwem C) zijn goed verlopen. 
 

Toezicht  
Een onderwerp dat elk seizoen diverse malen bij de lesgevers en trainers onder de aandacht wordt 
gebracht, toegelicht en bediscussieerd. De overeenkomst met Optisport stelt dat DWK zorgt voor 
gekwalificeerd toezicht in de beide zwembaden. Dat houdt in er iemand aanwezig is, die overzicht 
heeft, reanimatie en het gebruik van de AED beheerst. Bovendien dient de toezichthouder in staat te 
zijn een drenkeling uit het water te halen (popduiken en vervoer).  
De vrijwilliger wordt hierop jaarlijks getoetst of bijgeschoold. Deze voorwaarden gelden voor alle 
uren, dat DWK mensen in het water heeft. Dat zijn geen nieuwe regels, want ze golden ook al tijdens 
de overeenkomst met de gemeente, maar de naleving was erg verwaterd. De handhaving is 
opgepakt en heeft geleid tot avonden voor het ophalen van de eigen vaardigheid en tot extra 
cursussen reanimatie/AED.  
Aan het begin van het seizoen wordt - ook i.v.m. het opnieuw toewijzen van badwater en de 
wijzigingen in de bezetting van de trainers/ lesgevers - opnieuw een inventarisatie uitgevoerd en 
voor de ‘niet gekwalificeerde lesgevers/trainers cursussen gepland. Voor die uren, waarbij Optisport 
geen personeel als BHV kan garanderen, mag een DWK-trainer meedoen met de opleiding BHV van 
Optisport, zodat ook daar toezicht adequaat zal zijn geregeld. 
 
Veilige sportomgeving 
Veilig sporten is overal belangrijk. Daarom wordt vanuit de club voor alle kader een VOG 
aangevraagd. Daarnaast is er ook een vertrouwenscommissie die bestaat uit 2 leden; Jennie Resink 
en Couzijn Evers.  
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Kader- en opleiding beleidsplan 
Begin 2018 is het beleidsplan voor technisch kader aangenomen. We hebben het beleidsplan medio 
2023 voorzien van een update, waardoor het weer aansluit bij de actuele stand van zaken. In het 
plan staat o.m. de behoefte aan de diverse niveaus technisch kader, de opleidingsbehoefte voor de 
komende jaren (opleiding op kosten van de vereniging) en het vergoedingenstelsel. Het uitgangspunt 
hierbij is dat er bij alle geledingen van DWK gesport wordt onder leiding van hiervoor opgeleide en 
gekwalificeerde lesgevers/trainers en assistenten. Gekoppeld aan dit plan zijn een 
vrijwilligersovereenkomst en opleidingsovereenkomst opgesteld. Het bestuur is van mening dat het 
huidige kaderbeleidsplan aan revisie toe is en zal dat komend seizoen op zich nemen.  
 
Sponsoren 
Het werven van sponsoren is belangrijk om de goede financiële situatie te kunnen waarborgen, 
daarnaast biedt dit de mogelijkheid tot de aanschaf van materialen en de organisatie van 
evenementen. Bea Potappel en Mark de Graaf hebben samen het initiatief genomen om de 
sponsoring binnen onze vereniging in gang te zetten. Zij worden daarin ondersteund door het 
bestuur Remco van der Veeke en Berend Slijkhuis. Het bestuur heeft op verzoek van de commissie 
nagedacht met welke boodschap de commissie op pad gestuurd kan worden om potentiële nieuwe 
sponsors te binden aan de club. Het bestuur heeft in dit kader een visie document geschreven, 
primair gericht op de sponsoring. Dit zal nog worden aangepast voor andere toepassingen. Een 
mooie en belangrijke ontwikkeling voor de toekomst van onze club. De commissie staat open voor 
nieuwe leden die mee willen denken en helpen bij het vormen en uitvoeren van het sponsorbeleid.  
 
Zonder onze leden zijn wij nergens, dat bleek ook afgelopen jaar. Dankzij alle stemmen heeft de 
RaboClub Support actie € 1.809 opgeleverd (2021/2022 € 902). 
 
Superspetters/Basisgroepen 
Superspetters 
Sinds januari 2015 verzorgt DWK de zwemlessen volgens het KNZB SuperSpetterprogramma met het 
bijbehorende zwemdiploma. De KNZB en de NRZ (Nationale Raad Zwemveiligheid), de uitgever van 
het Zwem-ABC zijn overeen gekomen dat de methode SuperSpetters ook gebruikt kan worden voor 
het C diploma. De NRZ heeft een standaardprogramma voor het zwemdiploma C, de KNZB heeft een 
maatwerkprogramma ontwikkeld voor het C diploma. De kinderen die we bij de KNZB hebben 
ingeschreven voor SuperSpetters krijgen een pakket met daarin o.a. een badmuts en bril, maar ook 
het diploma, dus dit jaar zijn er nog SuperSpetterdiploma’s uitgereikt. Groepen die in de loop van dit 
seizoen gestart zijn worden opgeleid voor het C diploma 
 
Het afgelopen seizoen  hebben 46 kinderen het diploma in de Veluwehal gehaald, waarvan 15 
kinderen lid bleven en stroomden door naar SwimFun. In de Heuvelrand hebben 27 kinderen het 
diploma gehaald en 7 kinderen bleven lid. Na het behalen van het diploma mogen kinderen 2 lessen 
kennismaken met SwimFun.  
  
Elk seizoen zijn kinderen die meer moeite hebben met het leren zwemmen, zij krijgen daar alle tijd 
voor, binnen de pakketprijs  Er zijn dit seizoen geen zelfredzaamheidscertificaten uitgedeeld.  
 
Dit jaar hebben 2 leden de opleiding lesgever niveau 2 gevolgd. Ze hebben alle onderdelen 
ingeleverd, nu nog wachten op de uitslag. 
 
De laatste jaren is het bij SuperSpetters net gelukt om de groepen les te geven, maar dit jaar wordt 
afgesloten met een brandbrief naar het bestuur. Er zijn te weinig lesgevers om komend seizoen met 
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alle groepen te starten. Thirza is gestopt, want ze heeft een baan die niet te combineren is met de 
zwemlestijden. Tijdens de afsluiting van het seizoen werd ze bedankt voor de vele jaren. Tineke wil 
nog helpen bij de afbouw, zodat de kinderen die les hebben, verder kunnen. 
2023-2024 start met een ledenstop voor SuperSpetters 
 
Swimfun 
Zoals elk jaar mogen de kinderen vanuit SuperSpetters twee proeflessen volgen bij Swimfun. De 
meeste kinderen maken hier gebruik van, zeker een derde van de kinderen blijven zwemmen. Ook nu 
krijgen we nog wel te horen dat de kinderen moe zijn van het zwemmen, door de lange periode.  
Vanuit andere aanbieders krijgen we instroom. Kinderen die op wachtlijsten staan bij voetbal of het 
zwemmen toch missen. Dit seizoen zijn we geëindigd met volle groepen, zowel in Barneveld, als ook 
in Voorthuizen. In Voorthuizen zijn de groepen in tweeën gesplitst, aquafun en swimfun. In 
Barneveld blijven de kinderen wat langer bij Swimfun zwemmen, voordat ze doorstromen naar 
Aquafun of Swimkick. In de vakanties worden er clinics aangeboden voor iedereen die het leuk vind. 
De activiteiten staan ook in de be-active kalender en de eerste stond ook in de krant.  
 
En alle kinderen hebben het certificaat Survivalzwemmen gekregen. Een periode lang hebben de 
kinderen geoefend met onderwater zwemmen, onder de boot zwemmen en elkaar redden.  
 
Ook de Swim en Polo Funmiddag met het Thema Sinterklaas was weer druk bezocht. Gezellige 
liedjes, leuke parcours en goed om te zien dat de kinderen samen werken en elkaar helpen. En niet 
te vergeten ons jaarlijkse zoektocht door het Schaffelaarse bos. Eieren zoeken die onze kipjes zijn 
kwijtgeraakt.  
  
Dit alles is mogelijk door de hulp van trainers en assistent-trainers. Zonder hen is het opleiden van 
onze jeugd niet van zelf sprekend. Het blijft elk jaar spannend of we genoeg trainers hebben.  
 
Aquafun 
Na SwimFun kunnen de kinderen die niet aan wedstrijdsport willen doen doorstromen naar 
AquaFun. Aquafun is de recreatieve tak, waarbij plezier en spel voorop staan, met onderdelen uit 
survival, snorkelen, waterpolo en wedstrijdzwemmen. De groep specials is van 6 kinderen naar 4 
naar 2 kinderen gegaan. Er is ruimte voor meer kinderen.  
  
Minipolo 
Het afgelopen seizoen hebben de kinderen van onder de 9 meegetraind met onder de 11.  
Zij trainen op de woensdagmiddag. Alle kinderen trainen daarnaast nog één keer bij Swimfun en of 
Swimkick. Minipolo kent geen officiële competitie, geregeld door de KNZB. Wat maakt dat de 
waterpolo-afdeling in samenwerking met andere verenigingen eigen wedstrijdjes regelen. Door het 
warme contact spelen de jeugdige spelers minimaal 1 wedstrijdje in de maand. Helaas is ook dit jaar 
geen wedstrijden georganiseerd. En dat is te merken in het verloop van het aantal kinderen. 
Het is uitdaging voor de waterpolo afdeling om waterpolo onder de aandacht te blijven brengen bij 
de kinderen die beginnen met trainen bij Swimfun.  
 
Swimkick 
Het lesprogramma SwimKick binnen de basisgroepen vormt de 1e kennismaking met het 
wedstrijdzwemmen. Swimkick heeft een programma, dat bestaat uit verschillende blokken. In elk 
blok wordt er een zwemslag afgesloten met een readytorace. Dit is een afsluiting van een zwemblok 
gericht op een zwemslag (borstcrawl, rugcrawl of schoolslag) en skills (bijvoorbeeld, duiken, wrikken, 
koprol, etc), waarbij de kinderen kunnen laten zien wat zij geleerd hebben. Dit alles werd in speelse 
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vorm aangeboden en alle kinderen krgen na afloop een mooi certificaat als herinnering! De groepen 
zijn ingedeeld in drie niveaus:  
A is de uitstroomgroep en heeft aan gegeven door te willen gaan met wedstrijdzwemmen. Deze 
kinderen stromen door naar de miniorenselectie.  
B is de groep kinderen die voor het 2e seizoen swimkick volgen  
C is de instroomgroep 
 
Ook dit seizoen 22-23 -22 heeft een grote groep Swimkick kinderen  meegedaan aan diverse 
zwemwedstrijden, zoals het miniorencircuit en jeugdwedstrijden. Voor een aantal ook de eerste 
kennismaking met een wedstrijd, wat natuurlijk heel spannend was. De zwemmers die meededen 
hebben allemaal mooie persoonlijke records gezwommen. Diverse kinderen hebben medailles 
behaald.. Allemaal erg positief. 
Ook Dit seizoen hebben wij naast de vaste trainers Iris en Martine een aantal jonge assistent trainers 
mogen verwelkomen bij swimkick, namelijk Arianne, Jinte, Lieke, en Laura. Het is heel fijn dat deze 
meiden met veel enthousiasme komen helpen. Hierdoor kunnen wij de jonge zwemmertjes nog meer 
aandacht geven. Ook komend seizoen zullen zij weer gaan helpen. 
 
Ouders zijn gelukkig ook actief. Een aantal ouders hebben geholpen bij de Readytoraces. Er zijn zelfs 
een aantal ouders zo enthousiast geworden en hebben zich opgegeven voor de officialcursus en 
staan nu aan de badrand bij wedstrijden. 
 
Gedurende het seizoen en na afloop van het  zwemseizoen zijn veel swimkick kinderen 
doorgestroomd naar de miniorenselectie, een enkeling naar minipolo en aquafun. Ook zijn een paar 
kinderen gestopt bij DWK.  
 
Het zwemseizoen is afgesloten met een superleuke activiteit bij de Kanovijver in Ermelo. Dit keer 
georganiseerd door de trainers die in opleiding waren voor het diploma trainer2. Bedankt trainers! 
 
Wedstrijdzwemmen 
De zwemcommissie bestaat in dit seizoen uit Martijn de Jong, Jeroen Dellebeke,  Richard Levering, 
Susanne Schuur, Bea Potappel en Rob Man. Bea Botappel is in de zwemcommissie o.a. het 
aanspreekpunt voor het binnenhalen van sponsoren. Dit doet ze in samenwerking met het bestuur. 
Jeroen is de grote organisator op het gebied van zwemmen, trainingen, badwaterindeling, startkamp 
en nog veel meer. Susanne regelt alles omtrent bekers, medailles, communicatie, attenties etc. 
Richard verzorgt voor de zwemmers alles wat er met wedstrijdgelden, depots van zwemmers en 
andere financiële zaken rondom de wedstrijden te maken heeft. Richard heeft veel werk gestopt in 
het op poten zetten van een depot-administratie om er zo voor te zorgen dat vooraf gelden 
beschikbaar zijn voor wedstrijd deelname en achteraf de administratie kloppend gemaakt. Martijn is 
de onvermoeibare voorzitter en alleskunner. Tot slot verzorgt Rob als secretaris de notulen en 
geregeld de communicatie met het bestuur. 
 
Op 3 december hebben we Truus extra in het zonnetje mogen zetten tijdens haar afscheid als 
trainster voor de junioren. We hopen natuurlijk dat het haar goed gaat en namens alle zwemmers en 
vrijwilligers willen we Truus bedanken voor haar inzet en kennis van de afgelopen jaren! 
Gonnie Broekgaarden heeft aan het begin van het zwemseizoen te kennen gegeven te willen 
stoppen als official. Na 32 jaar vrijwilligerswerk binnen DWK vind Gonnie het goed zo. Als trainster 
bij de “Speedo’s”, als official, ze heeft veel betekend voor de club. Binnengekomen als vrijwilliger 
door het zwemmen van de kinderen, zoals bijna iedereen begint binnen een vereniging. Toen de 
kids wat ouder werden vond Gonnie het officialschap nog zo leuk dat ze dat nog is blijven doen tot 
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en met vorig seizoen. ,,Alle ontwikkelingen heb ik gezien, van stencilen en handgeschreven 
startkaarten tot en met de jury app die we vorig jaar uitgetest hebben’’, aldus Gonnie gisteravond in 
gesprek met Martijn de Jong en Jeroen Dellebeke. Namens de zwemcommissie waren zij op bezoek 
om haar namens de club in het zonnetje te zetten. Naast een flinke bos bloemen heeft het bestuur 
Gonnie ook benoemd tot Lid van Verdienste, en die oorkonde prijkt inmiddels aan de muur naast die 
van haar man, Gerrit. 
 
Er zijn door enthousiaste aanmeldingen en goede organisatie door Bea meer dan 30 oranje 
badmutsen met naam en logo uitgereikt. Een mooi aantal. De zwemcommissie wil kijken of we het 
komend jaar deze geslaagde actie kunnen verlengen. 
 
Ook blijven we het komende jaar op zoek naar enthousiaste versterking van de zwemcommissie. We 
roepen ouders, zwemmers en oud-zwemmers dan ook graag op zich aan te melden. Wellicht wil je 
niet elke vergadering aanschuiven maar ben je enthousiast om deeltaken op je te nemen. Laat dan 
a.u.b. van je horen! 
 
Minioren 
Op de vraag ‘welke vereniging heeft de snelste miniorenselectie?’ kwam afgelopen seizoen het 
antwoord. Het als snelste geplaatste team van DWK heeft in een volgepakt Erica Terpstra bad in 
Nijmegen haar favorietenrol met verve waargemaakt. De zwemmers verkleed in pyjama’s en 
slaapmutsen, passend bij het thema ‘slaapfeestje’ van deze wedstrijd, zijn de strijd aangegaan met 
de andere verenigingen van Gelderland. Met een overtuigende eerste plaats heeft DWK de beker 
mee naar Barneveld genomen. De Minioren van DWK hebben grote progressie gemaakt. Niet alleen 
individueel werden vele tijden verbeterd, ook in de estafettes werd weer snel gezwommen. De 
teamspirit zat er ook heel goed in. Iedereen werd luid aangemoedigd om hun beste prestatie neer te 
zetten. De coaches waren onder de indruk van het presteren van de jongste zwemmers. Jesse, 
Nathan, Ruben, Tim, Joas, Valentijn, Sara, Danique, Mara en Olivia zitten allemaal nog bij de 
SwimKick-selectie en worden getraind door Iris van Aurich. Zij hebben allemaal heel goed 
gezwommen en mooie nieuwe persoonlijke records neergezet. Zij zijn een hele ervaring rijker en wij 
hopen deze zwemmers in de loop van het nieuwe seizoen welkom te mogen heten bij de 
Miniorenselectie. 
 
Met de winst van de ClubMeet Finale kan de miniorenselectie van DWK terugkijken op een meer dan 
geslaagde laatste wedstrijd van het seizoen. Nog een paar weken trainen en dan start de 
zomervakantie. Na de vakantie starten we weer uitgerust aan het nieuwe seizoen met hopelijk weer 
net zulke mooie prestaties. We kijken ernaar uit. 
 
Junioren/jeugd/senioren/masters 
Met zo’n 25 nieuwe persoonlijke records, vier top-10 noteringen en prima estafetteresultaten zijn de 
junioren van DWK tevreden thuis gekeerd van de NJK zwemmen in Eindhoven afgelopen seizoen.  
 
Dertig keer mocht een DWK’er afgelopen seizoen tijdens de Gelderse Kampioenschappen op de 
hoogste trede van het podium staan. In Nijmegen werd op het hardst gezwommen en dat haalde het 
beste bij de zwemmers naar boven. Maar liefst 72x werden DWK zwemmers gehuldigd en meer dan 
80 persoonlijke records werden er verbroken. Veel lachende gezichten rondom het zwembad dat is 
vernoemd naar Erica Terpstra. De ploegsfeer was goed en dat zorgt ook voor mooie prestaties.  
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Naast de medailles gaat het misschien nog wel meer om de persoonlijke verbeteringen. Vrijwel alle 
sporters wisten persoonlijke records of beste seizoenstijden neer te zetten, en dat is wel de 
bedoeling van een kampioenschap. 
 
Estafettesucces kon natuurlijk ook niet uitblijven. Zes zilveren plakken en een bronzen medaille 
werden er door de verschillende DWK-kwartetten bij elkaar gezwommen. Met regelmaat waren dit 
spannende races waarbij de verschillen minimaal waren. Het toernooi was sowieso spectaculair, 
omdat alleen de korte afstanden, 50 en 100 meters, waren geprogrammeerd. Komende zomer staan 
alle zwemonderdelen weer op het programma, daar is DWK toch iets sterker in. 
 
Buitenland 
Met 24 zwemmers werd afgelopen seizoen deelgenomen aan de 42e editie van de Syd Cup in het 
Deense Haderslev. Op uitnodiging van de coach daar, oud-zwemmer Ardi Knol, deed DWK het daar 
uitstekend. Met een vracht aan medailles, persoonlijke records en limieten voor Nederlandse 
kampioenschappen kwam de ploeg maandagochtend om 02.30u thuis. De club eindigde als tweede 
in het verenigingsklassement en pakte ook de 2e plek in het medailleklassement met 27x goud, 23x 
zilver en 17x brons. 
 
Een vast onderdeel van het toernooi waren de pull-out races, afvalraces waarbij de zes snelsten op 
een 50 meter van start gingen. In twee rondes ging het naar 3 en uiteindelijk twee zwemmers die 
voor de winst strijden.  
 
Alle prijswinnaars kregen naast medailles ook nog tegoedbonnen voor de lokale zwemwinkel en dat 
leverde dus menig zwemmer nog een leuk extraatje op.  
 
Masters 
Zaterdag 24 juni vond in het zwembad van de Veluwehal deel 3 plaats van de Masterswedstrijden 
Midden-Nederland. Er deden maar liefst 11 DWK-masters mee aan de individuele nummers en voor 
de estafettes werden ze nog met 2 anderen aangevuld. Ook 3 waterpolosters maakten deel uit van 
deze ploeg. Erg leuk dat ze meededen. Misschien smaakte het naar meer. Aansluitend op de 
masterswedstrijd werden er ook lange afstanden voor junioren, jeugd en senioren gezwommen. Hier 
kwamen serieus knappe tijden op de klokken, zo tegen het eind van het seizoen.  
 
Selectie 
Op 22 april beleefde DWK een historische dag. Bijna alle teams zwommen/speelden thuis en er was 
ook een hoge inzet. Promotie naar de Eredivisie en een podiumplek voor DWK-2. Met klinkende 
resultaten, want ook de waterpolo heren konden kampioen worden. Groot feest achteraf, want 
naast het kampioenschap van de heren promoveerde de zwemploeg DWK-1 terug naar het 
allerhoogste zwemniveau in Nederland en wist het 2e team een knappe derde plaats te halen in de 
B-klasse. De sfeer zat er bij de slotwedstrijd erg goed in, en naast de vele persoonlijke prestaties 
werd er als team ook erg goed gezwommen op de verschillende estafettes. Klapstuk was in beide 
gevallen de afsluitende 8x 50m vrije slag estafette, waarbij het dak er echt af ging! Voor een volledig 
verslag van deze unieke wedstrijddag check je de DWK-website. 
 
Waterpolo 
De TC-waterpolo bestond afgelopen jaar uit de volgende personen: 
Marcel Jansen, voorzitter 
Nienke Wouda, secretaris 
Katja en Peter Altena, jeugdcoördinator 

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.dewaterkip.nl%2Fzwemmen%2Fzwemploeg-dwk-terug-naar-eredivisie%2F&data=05%7C01%7C%7Cbeada5248ad146c6451208dbb5206e38%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638302923108603308%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=9qqlIf4bB3lGgxPqKmzc0cPPbScDFqbaMJ2q29z0ezE%3D&reserved=0
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Mirjam van Leeuwen, algemeen lid 
Jaap van ’t Land, seniorencoördinator 
Joppe van de Steeg, vrijwilligerscoördinator 
  
Aankomend jaar gaat de TC er anders uitzien: Peter van Dijk neemt de rol als jeugdcoördinator over, 
Edgar de Vogt de rol als seniorencoördinator en Eline Moree is als algemeen lid aangesloten. Marcel 
Jansen gaat helaas aankomend seizoen stoppen. We zijn momenteel op zoek naar een vervanger. 
  
Jeugd 
Afgelopen seizoen hadden we een o9 team, wat gunstig is voor de doorstroom binnen de club. 
Daarnaast hadden we twee o13 teams en een 015 team. Alle jeugdteams hebben zich goed weten te 
handhaven in de competities. O13a is zelfs als tweede van de poule geëindigd. Een belangrijk 
onderdeel van dit succes was de moeite en tijd die de jeugdcoaches in deze teams hebben gestopt. 
Een bedankje is daarom op zijn plaats voor Evan, Joppe, Jytte, Marit, Katja, Peter, Avril, Mireille en 
Naomi! 
  
Senioren 
Verder was afgelopen seizoen een succes voor de senioren. Na een jaar afwezigheid hadden we weer 
een derde herenteam geformeerd en na twee jaar is er ook weer een tweede damesteam. Ondanks 
de vele nieuwe leden is het tweede damesteam ook nog kampioen geworden, wat een ontzettend 
knappe prestatie. Tevens presteert heren 1 goed: het jonge team groeit naar vermogen en trekt nu 
ook spelers van andere clubs (zoals Polar Bears) aan. Dit heeft het team windeieren gelegd, want ze 
zijn knap kampioen geworden onder leiding van Herman van de Kraats. Volgend jaar spelen zij 
tweede klasse bond, wat een hele prestatie is. 
  
Vooruitblik aankomend seizoen 
Aankomend seizoen bestaat de jeugd uit een 09, 013, 015 en 017 team. Het streven is om volgend 
seizoen een 011 team aan dit rijtje toe te kunnen voegen. Het doel voor aankomend seizoen is dan 
ook om te zorgen voor instroom aan de onderkant (vanuit basisgroepen) en het aantrekken van 
nieuwe jonge leden. 
  
De senioren bestaan uit twee damesteams en drie herenteams. Men wil het aantal teams dat nu 
staat graag de komende jaren behouden. Dit willen we voor elkaar krijgen door middel van goede 
coaches, gezellige sfeer en leuke waterpoloprestaties. 
 
Kleding 
Monique is in samenwerking met Rijnders Sport uit Barneveld op zoek gegaan naar een nieuwe 
kledingleverancier. Hierin zijn zij gezamenlijk uitgekomen bij Arena. Vanaf komend seizoen hopen we 
onze actieve leden in een nieuwe set kleding te steken. Voor alle leden zijn aan het eind van 
afgelopen seizoen pasdagen geweest om de nieuwe kleding te proberen en om er zo voor te zorgen 
dat iedereen er weer netjes bij loopt aankomend seizoen.  
 
Helaas zit de levering tegen en heeft de bestelling die geplaatst heeft flinke vertraging. Wanneer de 
leden verblijd kunnen worden met nieuwe kleding is nog niet duidelijk.  
 
De nieuwe DWK clubkleding zal in de toekomst ook bij Rijnders Sport in Barneveld aan te schaffen 
zijn. De DWK-zwembroeken en badpakken (met en zonder rits) welke voornamelijk door de 
waterpoloafdeling worden gebruikt, kunnen worden besteld via kleding@dewaterkip.nl.  
 

mailto:kleding@dewaterkip.nl
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Wanneer leden uit hun kleding gegroeid zijn, moedigen wij aan deze door te verkopen. Dit kunnen 
leden uiteraard zelf doen, maar om een koper óf een kledingstuk te vinden kan hij ook contact 
opnemen met kleding@dewaterkip.nl. Zij proberen vraag en aanbod bij elkaar te brengen. 
 
Verenigingsactiviteiten 
Het afgelopen seizoen was het weer mogelijk om vereniging brede activiteiten te organiseren. Aan 
het begin van het seizoen 2022-2023 is een startkamp georganiseerd. Tijdens het weekend konden 
de leden deelnemen aan de activiteiten gerelateerd aan het bekende tv-programma Expeditie 
Robinson en werd er voor hen gebarbecued door een aantal bestuursleden. Al met al een erg gezellig 
en geslaagd weekend.  
 
Daarnaast is op 5 januari ook weer de jaarlijkse nieuwjaarsreceptie georganiseerd. Een mooie 
gelegenheid om gezellig bij te kletsen met elkaar en natuurlijk hebben we een aantal leden in het 
zonnetje gezet! De avond stond in het teken van de uitreiking van de jaarlijkse awards en 
sportprijzen. Ook was het tijd voor de uitreiking van de waarderings- en prestatiebeker. Willy 
Schoenmaker mocht vanwege zijn tomeloze inzet als vrijwilliger bij de zwemafdelig de 
eerstgenoemde cup in ontvangst nemen. Jennie Resink kreeg de prestatiebeker, nadat zij bij de 
afgelopen Europeese Masters Brons wist te behalen op de 200 meter rugslag. Tot slot is Gonnie 
Broekgaarden benoemd tot lid van verdienste. Zij ontving een certificaat en een prachige bos 
bloemen namens de vereniging.  
 
Op 22 april is er een DWK feest georganiseerd in de Rietkroeg. Ook dit feest was een groot succes. 
Aan muziek en gezelligheid was geen tekort en aanwezige leden, jong en oud, hebben zich goed 
kunnen vermaken. Alle vrijwilligers die zich in hebben gezet voor deze verenigingsactiviteiten 
nogmaals hartelijk dank! Jullie zorgen voor binding binnen de club. 
 

Zwem4daagse 
In 2023 hebben we weer een Zwem4daagse georganiseerd in zowel Voorthuizen als Barneveld. 
Helaas viel het deelnemersaantal in Voorthuizen tegen, na jaren afwezigheid hadden we gehoopt  
circa 200 deelnemers te mogen verwelkomen, helaas waren dat er nog geen 100. Desondanks is de 
week zelf goed verlopen en hebben de deelnemers een welverdiende medaille kunnen ophalen. In 
Barneveld was dat wel anders, de belangstelling was daar enorm, met een deelnemersaantal 
vergelijkbaar aan voor de Corona periode. Ook deze week is goed verlopen en er zijn heel veel 
medailles uitgereikt. De organisatie en alle vrijwilligers hebben er weer een mooi en succesvol 
evenement van gemaakt. 
 
Deelname aan lokale activiteiten/ binding met de samenleving in Barneveld en Voorthuizen. 
DWK heeft in het afgelopen seizoen weer deel kunnen nemen aan een aantal lokale activiteiten. Zo 
zijn er in de vakanties clinics gegeven (o.a. kennismaken met DWK) en heeft DWK SwimStar lessen 
verzorgd. Na het zwemdiploma is het voor kinderen belangrijk om te blijven zwemmen. Kinderen 
met een SuperSpetters/C diploma kunnen bij DWK 1x per maand meedoen met de lessen 
SWIMSTAR. Bij Swimstar gaan de kinderen hun vaardigheden onderhouden en uitbreiden, zodat ze 
zwemveilig en zwemvaardig blijven. Hiernaast heeft DWK opnieuw geholpen bij de Kippenren. Leden 
van verschillende afdelingen binnen de vereniging hebben als vrijwilliger geholpen bij het in goede 
banen leiden van het jaarlijks terugkerende hardloopevenement.  In het afgelopen seizoen heeft 
DWK zowel in Voorthuizen als in Barneveld wederom een succesvolle zwemvierdaagse georganiseerd 
 
 

mailto:kleding@dewaterkip.nl
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Barneveld, 28 september 2023 
 
Voorzitter  Secretaris  Penningmeester  
R. van der Veeke B. Slijkhuis  H. de Heus 
 
 
Zwemmen  Waterpolo  Basisgroepen  
   M. Elzinga  M. van ’t Land 
 
 
Algemeen Bestuurslid Algemeen Bestuurslid 
Y. Baars   T. Mennen 
 
 
 
 


